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CONSELL DE GOVERN 
 
A la ciutat de València, el dia 29 d’abril de 2022, a les 9,13  hores, a la Sala de Juntes 
del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i 
amb l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en 
sessió ordinària el Consell de Govern de la Universitat de València. 
 
Assistents: (Amb vot)  
Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 
Secretària General: Maria Elena Olmos 
Ortega 
Gerent: Juan Vicente Climent Espí 
Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez 
Navarro 
Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 
Vicerectora de Transformació Docent i 
Formació Permanent: Ángeles Solanes 
Corella 
Vicerectora d’Ocupació i 
Emprenedoria: Mª Adela Valero 
Aleixandre 
Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 
Rosa Mª Donat Beneito: Vicerectora 
d’Innovació i Transferència 
Vicerector d’Internalització i 
Multilingüísme: Carles Padilla Carmona 
Vicerector de Planificació, qualitat i 
Tecnologies de la Informació: Joaquín 
Aldás-Manzano 
Vicerector d’Economia i 
Infraestructures: Justo Herrera Gómez 
Vicerectora de Sostenibilitat, 
Cooperació i Vida Saludable: Pilar 
Serra Añó 
Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i 
Polítiques Inclusives: Helena Reausell 
Guillot 

Delegat de la rectora per a estudiantes 
i estudiants: Manuel González 
Ferrandis 
Degà de la Facultat de Medicina: 
Francisco Javier Chorro Gascó 
Degà Fac. Dret: Francisco Javier Palao 
Gil 
Degà Fac.  Economia: Francisco 
Muñoz Murgui 
Degana de la Facultat de Filosofia i 
Ccies. de l’Educació: Rosa Mª Bo Bonet 
Degà Fac. Infermeria I Podologia: 
Antonio Merelles Tormo 
Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: 
Antonio Manuel Ferrer Manchón  
Degana de la Facultat de Magisteri: 
Ana Maria Botella Nicolás 
Degana Fac. Química: Adela Mauri 
Aucejo 
Degana Fac. Farmàcia: Hortensia Rico 
Vidal 
Director ETS Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Benedicto 
Director de l’Escola de Doctorat: José 
Vicente Bagán Sebastián 
Representant departaments: José 
Antonio Calañas Continente 
Representant departaments: David 
Parra Monserrat 
Representant departaments: Luis 
Torres Asensi 
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Representant Instituts universitaris: 
Joan Monrós González 
Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 
Representant PDI Doctor: Marcela 
Isabel Jabbaz Churba 
Representant PDI Doctor: Emilia Ferrer 
García 
Representant PDI Doctor: Inmaculada 
Rosa García Robles 
Representant PDI Doctor: Enric Josep 
Valor i Micó 
Representant PDI Doctor: Ana María 
Gómez Tafalla 
Representant PDI Doctor: Francisco 
Miguel Martínez Arnau 
Representant PDI No Doctor: María 
Ángeles Serrano Mendizábal 
Representant PDI No Doctor: Daniel 
Tordera Salvador 
Representant PAS: Laura Coscollá 
Pascual 
Representant PAS: Carlos Javier López 
Benedí 
Representant PAS: José Francisco 
Martínez Pastor 
Representant PIF: Víctor Moreno Soler 
Representant Estudiantat: Rocío Briet 
Reyes 

Representant Estudiantat: Jaume 
Espadà Guillén 
Representant Estudiantat: Valeria Ruiz 
García 
Coordinador de la AGE: Víctor Herrera 
Latorre 
 
(sense vot): 
 
Degana Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Amparo Ricós Vidal 
Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 
Degà Fac. Ciències de l’Activitat Física 
i Esport: Ferran Calabuig Moreno 
Degana Fac. Fisioteràpia: Sofía Pérez 
Alenda 
Degà Fac. Ciències Socials: Albert 
Moncusí Ferré 
Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 
Degà Fac. Ciències Matemàtiques: 
José Salvador Moll Cebolla 
Degana de la Facultat de Ciències 
Biològiques, (delega en la Vicedegana). 
President Junta PAS:  Pedro Cabrera 
Juan 
President Comité d’Empresa: Juan 
Miguel Soria García 
PAS designat per la Rectora: 
Fuensanta Domenech Roda 

 
---------------- 
 
Per a tractar els punts del següent 
 
ORDRE DEL DIA 
1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern  de 10 de març de 

2022. 
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2. Informe de la senyora rectora. 
3. Aprovació, si escau, de la Revisió de Plantilla de PDI. Confirmació, 

transformació o amortització de places vacants. 
4. Aprovació, si escau, de la dotació de places de professorat ajudant 

doctor. 
5. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfils i tribunals de dues places 

de professorat Titular d’Universitat per a l’estabilització de personal 
investigador de programes d’ excel·lència, amb el certificat I3, amb càrrec 
a l’Oferta Pública d’Ocupació de l’any 2019. 

6. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal, d’una plaça de 
professorat contractat doctor amb càrrec a l’Oferta Pública d’Ocupació de 
l’any 2019. 

7. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal d’una plaça de 
professorat contractat doctor, per a l’estabilització de professorat 
associat, amb càrrec a l’Oferta Pública d’Ocupació de l’any 2021. 

8. Aprovació, si escau, de la modificació dels barems per a la selecció de 
professorat contractat de la Facultat de Matemàtiques. 

9. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Selecció del PDI. 
10. Concessió, si escau, de Venia Docendi. 
11. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de plans d’estudis. 
12. Aprovació, si escau, de la constitució provisional de la Comissió de 

Convivència. 
13. Aprovació, si escau, de l’adhesió de la Facultat d’Economia a l’associació 

CEDTUR (Conferència Española de decanas y decanos de Turismo). 
14. Habilitació, si escau, de persones per a l’ús i custodia de certificats 

electrònics del tipus d’entitat de la UV. 
15. Aprovació, si escau, de la modificació del ‘Reglament de selecció del 

personal d’administració i serveis de la Universitat de València’. 
16. Aprovació, si escau, de la modificació de la ‘Normativa sobre formació i 

funcionament de les borses de treball de les diverses escales i categories 
professionals del personal d’administració i serveis de la Universitat de 
València’. 

17. Aprovació, si escau, de contractes de llicencia de drets d’ús i explotació. 
18. Autorització, si escau, per a la sol·licitud de reparació a membres de la 

Comunitat Universitària víctimes del franquisme. 
19. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 
20. Torn obert de paraules. 
------------------ 
Excusen la seua assistència els membres següents:  
- Vicerectora de cultura i Societat: Ester Alba  



Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 29 D’ABRIL DE 2022. 

 

 -4- 

- Representant del PDI pel Claustre: Sergio Maruenda Bataller 
- President Junta PDI: Julián Sanz Hoya 
------------------- 
Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la rectora 
declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 
1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 10 de març de 2022. 
La Sra. Rectora presenta l’assumpte i fa referència a la documentació que hi ha en 
l’Aula Virtual de la Universitat de València.  
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 78/2022. “Aprovar l’acta del Consell de Govern de 10 de 
març de 2022” que s’adjunta com a annex. 

 
2. Informe de la senyora rectora. 
 
La Sra. Rectora comença donant la benvinguda a les i els nous membres del Consell 
de Direcció que va prendre possessió l’1 d’abril, després de la investidura rectoral que 
tingué lloc al nostre Paranimf el 29 de març, al temps que reitera el seu agraïment a 
les persones que han format part del Consell de Direcció anterior, i la benvinguda a 
les persones que s’hi incorporen. 
A continuació, exposa els relleus en altres nivells de l’equip de govern universitari, així 
com de les estructures de gestió: s’ha nomenat el professor Antonio Alberola, antic 
degà de la Facultat de Fisioteràpia, com a Director del Servei de Prevenció i Medi 
Ambient. El professor del Departament d’Òptica i Optometria i Ciències de la Visió 
Santiago García Lázaro, ha estat nomenat Delegat de la Rectora per a Projectes 
Singulars. El professor del Departament de Genètica Joel González ha estat nomenat 
Delegat de la Rectora per a Accions Estratègiques d’Investigació. El professor del 
Departament d’Informàtica, Pedro Morillo, ha estat nomenat Delegat de la Rectora per 
al Centre d’Idiomes. Agraïm, també, els serveis que, fins el moment, ha prestat com a 
Director de Gestió Electrònica de la nostra Universitat. El professor del Departament 
José Javier Navarro ha estat nomenat Director del servei de Formació Permanent i 
Innovació Educativa.  
La Sra. Rectora també agraeix el treball desenvolupat per l’anterior director d’aquest 
Servei General de la Universitat, el professor del Departament de Psicobiologia Ferran 
Suay que ha estat nomenat Director del Servei de Llengües i Política Lingüística de la 
nostra Universitat, en substitució del professor del Departament de Sociologia i 
Antropologia Social, Rafael Castelló, a qui dona les gràcies per l’intens treball 
desenvolupat al llarg dels dos períodes rectorals diferents en què ha estat al front 
d’aquest Servei de la Universitat.  
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En quant a nous nomenaments, la Sra. Rectora comunica al Consell que la professora 
del Departament de Sociologia i Antropologia Social, Alicia Villar, ha estat nomenada 
Delegada de la Rectora per a Trajectòries Acadèmiques, reforçant així el paper del 
seu treball desenvolupament fins el moment com a cap d’iniciatives en aquest àmbit. 
Així mateix, el professor del Departament d’Enginyeria Electrònica Esteban Sanchis 
ha estat nomenat Delegat de la Rectora per a l’Aliança FORTHEM, projecte estratègic 
de la Universitat de València en la construcció d’aliances europees i el desplegament 
de la mobilitat que es concentrarà en aquesta tasca estratègica després del període 
en què ha estat al front de la mobilitat internacional.  
La Sra. Rectora anuncia que amb efectes del primer de maig es produirà el relleu al 
front de la Unitat d’Igualtat, on ha estat nomenada directora Rosa Mochales, actual 
directora del Servei Tècnic i de Manteniment, en substitució d’Amparo Mañés, qui ha 
estat al front de la Unitat en dos mandats rectorals diferents, a qui li agraeix el treball 
realitzat en aquesta àrea. Amb la mateixa data d’efectes la Sra. Rectora comunica que 
s’ha procedit al nomenament del professor del Departament de Fisiologia Carlos 
Romá, en les funcions de director acadèmic de Formació Permanent, substituint a la 
directora acadèmica de títols propis, Pilar Serra, qui va cessar en les seues funcions 
per incorporar-se al Consell de Direcció. 
 
Continua la Sra. Rectora, lamentant el traspàs de qui va ser nomenat doctor ‘honoris 
causa’ per la nostra Universitat l’any 2016, Josep Massot, filòleg i historiador, 
reconegut també amb la Medalla d’Honori de la Xarxa Vives i el Premi d’Honor de les 
Lletres Catalanes. 
Lamenta també el decés del doctor Juan Vicente Martínez Luciano, qui va ser 
professor de la nostra Facultat de Filologia, gran coneixedor del teatre, director que va 
ser del prestigiós festival teatral ‘Sagunt a Escena’. 
La Sra. Rectora també lamenta comunicar el decés de Rosa Santana Catalá, 
funcionària de carrera de l’Escala Administrativa de la Universitat, destinada a la 
Facultat de Psicologia i Logopèdia. 
Per altra banda, la Sra. Rectora felicita a la professora de la Facultat de Dret, Dra. 
Sílvia Barona Vilar, pel seu nomenament com a doctora ‘Honoris Causa’ per les 
universitats Autónoma de Chile i Norbert Wiener del Perú, que reconeixen així la seua 
trajectòria acadèmica i professional. 
Així mateix felicita al professor de la Facultat de Geografia i Història Francisco Fuster 
García per haver guanyat el premi ‘Antonio Domínguez Ortiz’ concedit per la 
Fundación José Manuel Lara i la Fundación Cajasol, pel seu assaig ‘Julio Camba. Una 
lección de periodismo’. 
 
A continuació, aborda els efectes que la Guerra d’Ucraïna estan tenint a la Universitat. 
Recorda que ja està tot enllestit per a l’assessorament psicològic que anem a 
proporcionar, i que demà dissabte serà la cursa 5K per Ucraïna, amb una participació 
de vora cinc-centes persones que s’han apuntat per participar en aquesta activitat 
esportiva i saludable, alhora que solidària. També informa que s’ha començat a oferir 
un servei d’activitats sòcio-educatives per a xiquets i xiquetes ucraïneses de manera 
que poden acudir mentre els seus familiars reben classes de castellà, cursos d’idioma 
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per a persones refugiades que ja s’han iniciat al nostre Centre d’Idiomes. La Sra. 
Rectora agreix el compromís de totes les persones, i també del Servei d’Esports i de 
la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable que han col·laborat en la 
organització d’aquesta activitat. 
Seguidament la Sra. Rectora recorda que en els dies de vacances de Pasqua, el 
govern d’Espanya va anunciar la publicació d’un Reial Decret que avança en la 
normalització de la presència de la COVID-19 en la nostra societat. Prèviament a la 
publicació d’aquest Reial Decret, es va difondre per part de les autoritats 
governamentals la finalització de l’obligatorietat de l’ús de les mascaretes i la 
possibilitat de la seua utilització en els entorns laborals a partir de les recomanacions 
dels seus serveis de prevenció. Abans de l’aprovació del Reial Decret, es va començar 
a treballar un document sobre la posició a adoptar per la nostra Universitat respecte a 
l’ús de la mascareta. Es mantingueren contactes informals entre la Direcció del Servei 
de Prevenció i Medi Ambient i la resta de serveis de prevenció de les universitats 
públiques valencianes, on es va plantejar a debat la possibilitat i oportunitat de l’ús 
obligatori de la mascareta. A partir d’ací s’avançà als membres del Comitè de 
Seguretat i Salut de la nostra Universitat la posició favorable del Servei de Prevenció 
i Medi Ambient a l’ús obligatori, elaborant-se un primer text que va ser consultat a 
través del correu electrònic amb els equips tècnics de la Secretaria General i de la 
Gerència. 
L’aprovació del Reial Decret al Consell de Ministres el dia 19 d’abril va refermar el 
paper dels Serveis de Prevenció en els entorns laborals. En aquest mateix sentit la 
Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública incorporà a l’articulat de la seua 
resolució la funció d’aquests Serveis. CRUE-Sostenibilitat, a partir de la reflexió del 
grup de treball de prevenció de riscos laborals, va realitzar el mateix 19 d’abril un 
document adreçat als serveis de prevenció de les universitats on es recomanava, al 
menys fins que acabe el curs, seguir amb l’ús de les mascaretes en espais compartits, 
continuar amb els protocols de ventilació i recomanant als usuaris la higiene de mans. 
El document inicial elaborat per la Universitat, continua dient la Sra. Rectora, es va 
revisar amb aquestes orientacions i es va enviar als membres del Comitè de Seguretat 
i Salut el dia 20 d’abril, sol·licitant suggeriments a la seua redacció, enviant el text 
provisional de la resolució el dia 21 d’abril a degans, deganes, directors i administració 
dels centres, així com als membres del Consell de Direcció, sol·licitant aportacions 
que es varen incorporar, enviant la resolució finalment adoptada, i difosa a la comunitat 
universitària el dia 23 d’abril, que va ser resultat d’un procés de valoració tècnica però, 
també, de consulta als responsables institucionals de la nostra Universitat. 
La Sra. Rectora diu que la proposta d’obligatorietat en l’ús de la mascareta per part de 
tots els col·lectius no va rebre, en aquest procés, opinions contràries, tot i que el 
context vacacional va dificultar una consulta més àmplia, particularment amb el 
col·lectiu estudiantil, i detalla que el 22 d’abril es va produir una reunió de coordinació 
dels serveis de prevenció de les universitats públiques valencianes amb l’objectiu 
d’arribar a una declaració conjunta, respectant les especificitats de cada universitat. 
No obstant això no va ser possible arribar a un document conjunt ni es van rebre 
indicacions d’actuació al respecte per part de la Conselleria competent en Universitats. 
En aquest context, continua la Sra. Rectora, el Consell de Direcció i ella van decidir, 
davant la imminència de la represa de l’activitat docent, difondre a la comunitat 
universitària la resolució en relació a l’ús obligatori de les mascaretes a la Universitat 
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de València fonamentada en una anàlisi jurídica del Reial Decret, de la Llei de 
Prevenció de Riscs Laborals, de la LOU, de l’Estatut de l’Estudiantat Universitari, i de 
la resolució de la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública de 21 d’abril, que 
portà a concloure que no és contrari al marc legal l’ús obligatori de la mascareta per 
part de tota la comunitat universitària. 
Amb l’evidència científica disponible, l’anàlisi de les característiques dels espais 
docents de la nostra Universitat, i de les dinàmiques interpersonals del col·lectiu 
universitari, el Servei de Prevenció i Medi Ambient va valorar que la millor manera de 
garantir un baix risc d’exposició a la COVID-19, particularment per a les persones 
vulnerables, és l’ús continuat de la mascareta a les instal·lacions universitàries. 
No obstant això, la Sra. Rectora passa a considerar alguns fets significatius que s’han 
conegut després de la data de la resolució: en primer lloc, que la majoria de les 
universitats espanyoles ha interpretat el document elaborat per CRUE-Sostenibilitat 
en un sentit de recomanació no obligatòria de l’ús de la mascareta. En segon lloc, que 
la Secretaria Autonòmica d’Educació i Formació Professional de la Generalitat 
Valenciana va enviar el 23 d’abril als centres educatius no universitaris un comunicat 
on s’indica la no obligatorietat de la mascareta amb caràcter general, tant per a 
l’alumnat com per al professorat i el personal no docent. Diu la Sra. Rectora que 
aquestes actuacions de les Administracions Públiques i les universitats evidencien la 
seua valoració de que és possible mantenir en l’àmbit educatiu un nivell que 
consideren acceptable de protecció front a la COVID-19 sense una obligatorietat en 
l’ús de la mascareta. 
Continua dient que el Consell de Direcció va iniciar el 26 d’abril, res més reprendre’s 
l’activitat lectiva, un procés d’informació i consulta, en primer lloc amb la Comissió 
Assessora Estudiantil (CAES), i amb degans deganes i directors, i es va reunir la 
comissió permanent del Comitè de Seguretat i Salut ahir dia 28 d’abril. Al llarg d’aquest 
procés, la Sra. Rectora ha escoltat posicions favorables a l’obligatorietat en l’ús de la 
mascareta, i posicions que plantegen que es poden aconseguir els objectius de 
protecció perseguits amb una recomanació, no necessàriament obligatòria, d’aquest 
ús. Vol agrair la participació de totes les persones de les comunitat universitària, de 
totes i tots els representants dels diferents col·lectius, i la seua aportació constructiva 
en aquest procés de diàleg.  
La Sra. Rectora diu que per tots aquests motius el Consell de Direcció ha valorat la 
possibilitat de mantenir l’obligatorietat de la mascareta o bé realitzar una recomanació 
ferma del seu ús per banda de tots els col·lectius, entenent que és convenient un ús 
generalitzat per a l’adequada prevenció del risc, i apel·lant a la responsabilitat 
individual i col·lectiva de la comunitat universitària. Aquesta valoració l’ha fet perquè 
considera que el seu estil de govern es caracteritza per una governança compartida, 
per prendre decisions entre totes i tots, encara que reitera que la decisió que es va 
adoptar estava raonada i fonamentada, contemplava la validesa jurídica i 
l’argumentació científica en matèria de prevenció. La Sra. Rectora vol deixar clar que 
l’objectiu sempre ha estat la màxima protecció de les persones que, com sempre ha 
dit, les persones són el més important de la nostra universitat. 
Dit açò, la Sra. Rectora comunica que el Consell de Direcció ha decidit deixar sense 
efectes la resolució del dia 22 d’abril, però que insta fermament a la comunitat 
universitària a l’ús de la mascareta en totes les instal·lacions de la nostra Universitat 
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fins a la fi del curs acadèmic, sempre i quant el Consell de Govern no es posicione 
majoritàriament en contra d’aquesta qüestió.  
La Sra. Rectora acaba la intervenció, dient que tal i com s’ha fet des de l’inici de la 
pandèmia, continuarà proporcionant al nostre personal mascaretes i mantenint la 
ventilació dels espais. 
La Sra. Rectora obre un torn d’intervencions al voltant de l’informe exposat. 
A continuació la Sra. Rectora dona la paraula a Víctor Herrera. El coordinador de la 
AGE diu que des de l’assemblea d’estudiants pensen que l’ús de la mascareta caldria 
que segués recomanable i no obligatori. Diu que a les Universitats espanyoles l’ús no 
és obligatori. Vol dir que aquesta falta de capacitat de decisió per dur mascareta dels 
estudiants desincentivaria a aquells que venen de fora (Erasmus i SICUE 
principalment). Vol destacar que les dades epidemiològiques dintre de la Comunitat 
Valenciana estàn en la mitjana i que els estudiants a més a més estàn vacunats en la 
majoria i en tot cas, poden fer ús de la mascareta si així ho estimen convenient. 
La Sra. Rectora agraeix la intervenció i dona la paraula a Rocío Briet, representant 
d’estudiant i estudiantes. Diu que vol agrair des de SAO que s’haja escoltat a 
l’estudiantat. Vol dir que la seua associació continuarà recomanant fer ús de la 
mascareta. 
A continuació la Sra. Rectora dona la paraula a la degana de la facultat de filologia, 
que li demana a la Sra. Rectora que també conste en acta el traspàs del professor 
Arcadi López Casanova, catedràtic emèrit de Literatura  Espanyola de la Universitat 
de València, acadèmic de la Real Academia Galega, crític literari i poeta reconegut i 
doctor honoris causa. També volia que s’inclogués el decés de Josep Massot i 
Montaner, reconegut filòleg i historiador que va estar investit com a doctor honoris 
causa de la UV 15 d’abril de 2016. 
Seguidament, la Sra. Rectora dona la paraula a Jaume Espadá, representant 
d’estudiants de l’associació SAO que també agraeix que s’opte per un ús no obligatori 
de la mascareta i que siga una recomanació com en la resta de les universitats. 
Acabades les intervencions, la Sra. Rectora vol afegir que confia en els membres de 
la Comunitat Universitaria per fer l’us de la mascareta i apel·la a la responsabilitat tant 
individual com col·lectiva. 
 
3. Aprovació, si escau, de la Revisió de Plantilla de PDI. Confirmació, 
transformació o amortització de places vacants. 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat 
que exposa aquest punt destinat a revisar les places vacants que han quedat en la 
plantilla del PDI. Aquest punt parteix de una proposta dels departaments i s’analitza 
en la comissió de professorat, que emet informe -en aquest cas favorable- als criteris 
i al document resultant. 
Els criteris per a amortitzar places obeeixen al balanç docent estructural places, 
encara que s’intenta fer-ho de forma prudent i tenint en compte altres consideracions 
com el nombre de professorat amb vinculació permanent, el de professorat contractat 
ajudant i les possibilitats d’incorporació de personal investigador que compte amb el 
certificat I3. Excepte casos justificats, s’ha intentat de manera prioritària transformar 
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les vacants en places de professorat ajudant doctor. Per últim, el Vicerector pensa que 
s’ha aconseguit l’objectiu de fer un relleu generacional.  
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 45 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 79/2022. “Aprovació de la Revisió de Plantilla de PDI. 
Confirmació, transformació o amortització de places 
vacants”, que s’adjunta com a annex. 

 
4. Aprovació, si escau, de la dotació de places de professorat ajudant doctor. 
 
La Sra. Rectora continua donant-li la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat, que explica que la proposta compta amb l’informe favorable de la 
comissió de professorat. Enguany tenim 40 places pressupostades noves de 
professorat ajudant doctor per 2022, tenint com a objectiu augmentar la plantilla 
estructural en la mesura ens ho permet la taxa de reposició. 
A més de les 40 places, es compta amb 5 places que s’han amortitzat, remetent-se al 
punt anterior, i per tant, el conjunt de places es quedarien en 45. 
Pel que fa als criteris, el Vicerector diu que es tracta de millorar la plantilla i que 
enguany s’ha inclòs la possibilitat d’assignar dues places a les àrees amb dèficit 
estructural més elevat, sempre que els departaments tinguen capacitat de poder-les 
cobrir de forma raonable. De vegades son aquestes àrees les que també preveuen el 
nombre de jubilacions més elevat, generant també més places potencials de 
contractació de professorat ajudant doctor.  
S’ha contactat amb totes elles les àrees amb més de 1600 hores de dèficit estructural 
i després de veure l’oferta possible s’ha arribat a l’acord majoritari de dotar-los de dues 
places. 
A partir d’ací, les que tenen dèficit estructural inferior, s’han intentat dotar d’una plaça, 
prèvia consulta amb les àrees i com a resultat s’ha creat el llistat que s’annexa. 
En tot cas, el que sí que vol insistir el Vicerector és que es tracta d’un pla de xoc per 
augmentar la plantilla i reduir el dèficit estructural, sent necessari que les places 
addicionals es cobrisquen a principi del curs 2022-2023 o com a molt tard per l’inici 
del segon quadrimestre d’aquest mateix curs. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 80/2022. “Aprovació de la dotació de places de professorat 
ajudant doctor”, que s’adjunta com a annex. 
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5. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfils i tribunals de dues places de 
professorat Titular d’Universitat per a l’estabilització de personal investigador de 
programes d’ excel·lència, amb el certificat I3, amb càrrec a l’Oferta Pública 
d’Ocupació de l’any 2019. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Organització Acadèmica i Professorat. 
El Vicerector destaca la importància de l'acord perquè estem parlant d'executar la 
reserva de places del 15% de l'oferta pública d'ocupació de 2019 que caducarà el 20 
de maig. Es tractaria d'una plaça del programa Ramón y Cajal i una altra del programa 
CIDEGENT.  
Per acabar, indica que els perfils i tribunals de les places tenen informe favorable de 
la Comissió de professorat. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
 
 

ACGUV 81/2022. “Aprovació de la convocatòria, perfils i tribunals 
de les places de professorat Titular d’Universitat 6917 (àrea de 
Química Física) i 6920 (àrea de Farmacologia) per a estabilització de 
personal investigador de programes d’ excel·lència, amb el 
certificat I3, amb càrrec a l’Oferta Pública d’Ocupació de l’any 
2019”, que s’adjunta com a annex. 

 
6. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal, d’una plaça de 
professorat contractat doctor amb càrrec a l’Oferta Pública d’Ocupació de l’any 2019. 
Continua amb la paraula el Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, dient que 
en aquest punt es tracta d'una plaça que quedava per executar en l'oferta pública d'ús 
de l'any 2019 i que la convocatòria cal treure-la ja o es perd. Compta amb l'informe 
favorable de la Comissió de Professorat. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 82/2022. “Aprovació de la convocatòria, perfil i tribunal de 
la plaça 5845 (àrea d'Economia Financera i Comptabilitat - àrea 
propia de Finances Empresarials-)”, que s’adjunta com a annex. 
 

7. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal d’una plaça de 
professorat contractat doctor, per a l’estabilització de professorat associat, amb càrrec 
a l’Oferta Pública d’Ocupació de l’any 2021. 
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La Sra. Rectora dona de nou la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat. El Vicerector diu que aquesta és l'última plaça que queda del pla 
d’estabilització del professorat associat de l'any 2021. Es tracta d'una plaça del 
departament de cirurgia que ja va eixir a concurs, però en el seu moment va quedar 
vacant. El Vicerector indica que per les característiques de l'àrea no s'ha pogut complir 
amb la paritat en el Tribunal. Compta amb l'informe favorable de la Comissió de 
Professorat. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 

 
ACGUV 83/2022. “Aprovació de la convocatòria, perfil i tribunal de 
la plaça de professorat contractat doctor 7212 (àrea de Cirugia), per 
a estabilització de professorat associat, amb càrrec a l’Oferta 
Pública d’Ocupació de l’any 2021”, que s’adjunta com a annex. 

 
8. Aprovació, si escau, de la modificació dels barems per a la selecció de 
professorat contractat de la Facultat de Matemàtiques. 
 
La Sra. Rectora torna a donar-li la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat. La proposta, que compta amb l'aprovació de la Junta de Centre de 
Matemàtiques, s'ajusta al Reglament marc de barems i ha sigut informada 
favorablement, tant per la comissió de barems com pel Comitè d'Empresa. 
S’obre un torn d’intervencions.  
El Degà de la Facultat de Ciències Matemàtiques agraeix el treball realitzat pel 
Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, i explica que el motiu del canvi és 
facilitar a les comissions de contractació la baremació, prenent fins i tot com a exemple 
els barems d'altres centres en el que podia adequar-se a les característiques de la 
Facultat de Ciències Matemàtiques. Agraeix també a la Comissió de Barems totes les 
aportacions realitzades. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 84/2022. “Aprovació de la modificació de barems per a la 
selecció de professorat contractat de la Facultat de Matemàtiques”, 
que s’adjunta com a annex. 

 
9. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de Selecció del PDI. 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat. 
El Vicerector assenyala que aquesta modificació és un avanç a la modificació prevista 
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per al pròxim curs. Indica que compta amb informe favorable de la comissió de 
professorat, de l’assessoria jurídica i de la comissió d’estatuts, i amb l’acord de la Mesa 
Negociadora. 
De manera resumida, informa que en aquesta modificació s'aborden els següents 
punts: adequar el Reglament a usos telemàtics en el procediment de selecció i regular 
els concursos de mobilitat, a més que el perfil investigador s'establisca d'acord amb 
catàlegs normalitzats i recognoscibles d'àrees de coneixement aplicant-ho tant a les 
places de professorat dels cossos docents, com a les places de professorat contractat 
doctor. En aquest últim cas no es veurien afectades les places que estan actualment 
en procés de selecció, pretenent aplicar-se aquesta modificació a partir de gener de 
2023.  
El Vicerector continua dient que la modificació que ha generat un major debat ha estat 
la que es refereix a la necessitat d'incloure un perfil en les places d'ajudant doctor, de 
manera excepcional i justificada, per a garantir una cobertura més adequada de les 
necessitats docents en àrees de coneixement en les quals la referència genèrica a 
l'àrea no és suficient per a atendre la diversitat de la docència, diferenciada en 
especialitats o titulacions. En aquests casos, amb la motivació del departament i amb 
l'informe favorable de la comissió de professorat sobre aquest tema, es podrien 
incloure perfils en les places de professorat ajudant doctor. No obstant això, per a no 
tindre perfils massa concrets, s'ha determinat com a preferència un conjunt d'almenys 
tres assignatures de formació bàsica obligatòria de les titulacions de grau en les quals  
impartisca docència l'àrea. El Vicerector deixa clar que no es tracta d'un requisit 
d'accés, sinó una diferenciació limitada dels mèrits de l'àrea en funció que siga més o 
menys afí al perfil establert. Perquè siga operatiu, es planteja en el reglament aplicar 
els mateixos factors de correcció que ja estan aprovats en els barems dels centres per 
a les places de professorat contractat doctor. 
Per a acabar, el Vicerector informa al voltant de la introducció d’una novetat en les 
contractacions de professorat temporal, per la qual, en cas de renúncia al llarg del curs 
es puga continuar usant la llista ja baremada. D'altra banda, i a l'espera d'una 
reglamentació de selecció del professorat emèrit, s'ha considerat incloure un catàleg 
de funcions més ampli del que indica el reglament, així com que puguen formar part 
de tribunals de tesis i de comissions de selecció de professorat contractat temporal. 
Acabada la intervenció del Vicerector, la Sra. Rectora agraeix l'esforç i dedicació dels 
implicats en aquesta modificació del reglament i obri un torn d'intervencions, donant la 
paraula al professor Enric Valor que diu que en general està d'acord amb les 
modificacions plantejades a excepció d'introduir perfils en les places d'ajudant doctor, 
bàsicament perquè es tracta d'una figura de professorat la finalitat del qual és l'accés 
a la carrera docent. No obstant això, tenint en compte els mecanismes de control 
exposats pel Vicerector, el sentit del seu vot serà l'abstenció. 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 45 vots a favor, 
cap en contra i una abstenció, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 85/2022. “Aprovació, si escau, de la modificació del 
Reglament de Selecció del PDI”, que s’adjunta com a annex. 
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10. Concessió, si escau, de Venia Docendi. 
 
De nou, la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat, que fa referència a la sol·licitud de la Venia Docendi per part de Florida 
Universitària per a professorat d'aquesta institució, indicant que els departaments de 
les àrees implicades de la Universitat de València i han emès informe favorable. S’obre 
un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
La Sra. Rectora recorda que aquest punt no requereix votació, i per assentiment dels 
membres del consell, es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 86/2022. “Concessió de Venia Docendi al professorat 
que s’inclou a l’annex”. 

11. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de plans d’estudis. 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que presenta dues 
modificacions: 
En primer lloc, la modificació del Màster Universitari en Neurociències Bàsiques i 
Aplicades. Es tracta d'una modificació no substancial que es refereix al perfil d'ingrés 
recomanat i, sobre la base d'això, la modificació dels criteris d'admissió. És una 
proposta que va remetre la CCA del Màster i que compta amb l’informe favorable de 
la comissió d’estudis de postgrau i l'aprovació de la Junta de Centre. 
D'altra banda, la proposta de modificació del pla d'estudis del Grau en Biologia. 
Aquesta proposta, aprovada per la Junta de Centre i informada favorablement per la 
comissió assessora d'estudis de grau, és fruit d’una profunda reflexió i un intens treball 
després de més de deu anys d’implantació del grau i suposa una modificació 
substancial quant a l’estructura i contingut del pla d'estudis: canvi en els crèdits del 
treball de fi de grau, les pràctiques passen a tindre un caràcter optatiu i existeixen 
assignatures que canvien la seua denominació, crèdits i contingut.  
Aquest tipus de modificacions que afecten l’estructura del pla d’estudis, continua la 
Vicerectora, requereixen d'una labor tècnica d’implantació que s’ha de fer de forma 
coordinada el Centre, el servei d’estudiants i el servei d’informàtica, ja que l’estudiantat 
que està cursant el grau pot veure's afectat per un procés d'adaptació des del grau 
actual, en el qual va ingressar, a nova versió.  
S’obre un torn d’intervencions.  
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicedegana d’Estudis de la Facultat de Ciències 
Biològiques, que intervé en nom de la degana d’aquest Centre que no ha pogut assistir 
a aquest Consell per trobar-se a la Conferència Nacional de degans i deganes de les 
facultats de Biologia. Reitera el treball no només de la CAT sinó també del professorat 
i de l’estudiantat del Centre i agraeix a totes les persones de la Universitat que han 
col·laborat per a fer possible aquest nou pla d’estudis. 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis que vol afegir que la 
modificació compta amb l’informe favorable de viabilitat del servei de RRHH-PDI i que 
la posada en marxa del nou pla no es preveu que siga abans del curs 2023-2024. 
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A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula a la professora Marcela Jabbaz, que 
vol incidir en l’ús del llenguatge inclusiu als plans d’estudis. 
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es prenen els acords següents: 
 

ACGUV 87/2022. “Aprovació de proposta de modificació del pla d’estudis 
del Grau en Biologia”, que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 88/2022. “Aprovació de proposta de modificació del pla d’estudis 
del Màster Universitari en Neurociències bàsiques i aplicades”, que 
s’adjunta com a annex 
 

12. Aprovació, si escau, de la constitució provisional de la Comissió de 
Convivència. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General, que inicia la seua intervenció  
fent referència a la llei 3/2022, de 24 de febrer, de convivència universitària que 
fomenta la utilització preferent de mesures alternatives de resolució de  conflictes, en 
especial el s’estableix en l’article 6 sobre la creació de una Comissió de convivència 
integrada per representants de l’estudiantat, per professorat docent i investigador i per 
personal d’administració i serveis. En l’article 19 aquesta llei fa referència a les 
funcions d’aquesta comissió i en cas d’apertura d’expedient disciplinari per conflicte 
entre dues persones, una de les parts pot acollir-se a mediació que segons l’article 22 
podrà resoldre l’expedient disciplinari en cas d’arribar-se a un acord. En cas contrari, 
el procediment continuarà amb la tramitació prevista. 
Es porta a aquest consell la següent proposta de membres per a la constitució 
provisional de la Comissió de Convivència de la Universitat de València. La Secretaria 
proposa com a presidenta a la Vicerectora d’Igualtat, Helena Rausell Guillot. En 
representació del PDI, es proposa a Pedro Rafael Gil Monte -catedràtic en psicologia 
social- i a Raquel Guillén Catalá – directora del M.U. en Mediació-. En quant al PAS, 
es proposa a la cap del servei d’estudiants, Assumpta Marco Pont i al director del 
Col·legi Major Rector Peset. Per últim, la proposta dels representants d’estudiants 
recau en Víctor Herrera Latorre, coordinador de la AGE i Rocio Briet Reyes, estudiant 
de Grau en Dret i representant d’estudiantat en distints òrgans de la UV.  
Insisteix la Secretaria General que es tracta de una constitució provisional i que fins al 
24 de febrer de 2023 hi ha de termini per presentar al Consell de Govern, la normativa 
de convivència interuniversitària, que integrarà evidentment la Comissió de 
Convivència. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
 



Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 29 D’ABRIL DE 2022. 

 

 -15- 

 
ACGUV 89/2022. “Aprovació de la proposta de constitució 
provisional de la Comissió de convivència”, que s’adjunta com a 
annex. 

 
13. Aprovació, si escau, de l’adhesió de la Facultat d’Economia a l’associació 
CEDTUR (Conferència Española de decanas y decanos de Turismo). 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General que exposa que aquest punt 
està motivat per la sol·licitud de la Facultat d’Economia que vota aquesta qüestió 
favorablement en la Junta de Centre, sol·licitant-li que aquest punt es remetés, per la 
seua aprovació, al Consell de Govern.  
I per això, la Sra. Rectora dona la paraula al Degà d’aquest Centre perquè expose en 
més detall el motiu de l’adhesió. El degà diu que tradicionalment en la Facultat la 
titulació de turisme ha estat representada a la Conferencia de deganes i degans 
d’Economia. En l’actualitat hi ha facultats únicament de Turisme, amb la qual cosa, 
dona sentit a l’existència de l’associació de degans i deganes de Turisme.   
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
El punt s’aprova per assentiment, prenent-se l’acord següent: 
 

 ACGUV 90/2022. “Aprovació de l’adhesió de la Facultat d’Economia 
a l’associació CEDTUR (Conferència Española de Decanas y 
Decanos de Turismo)”. 

 
14. Habilitació, si escau, de persones per a l’ús i custodia de certificats electrònics 
del tipus d’entitat de la UV. 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General, que emmarca aquest punt 
en l’adaptació que cal fer de la gestió de l’administració com a conseqüència de la 
introducció de mitjans electrònics, dient que es requereix que per la validació i 
lliurament de dades es necessita certificat electrònic de persones jurídiques. Els 
certificats s’expedeixen sota la responsabilitat dels càrrecs per al desenvolupament 
de les seues competències, d’acord en la resolució de la Sra. Rectora de la Universitat 
de València de 4 d’abril de 2022 per a les funcions delegades. Per tant, per l’ús i 
custòdia dels certificats electrònics és necessari, continua la Secretaria General, que 
el Consell de Govern autoritze l’habilitació per a la Sra. Rectora, alguns vicerectors i 
Vicerectores i el Gerent. Per altra banda, diu que convé recordar que les persones 
habilitades tenen l’obligació de custodiar les targetes que contenen els certificats i 
claus privades d’aquestes. A més l’ús del certificat ha de comprendre única i 
exclusivament les funcions delegades mitjançant resolució del rectorat i per tant queda 
prohibit qualsevol ús diferent al que està destinat. Aquests certificats van units als 
correus electrònics institucionals, i cal demanar-lo de nou si aquest correu es modifica.  
Finalment la Secretaria General enumera els càrrecs amb noves habilitacions que cal 
aprovar i que son: Mª Vicenta Mestre Escrivá, Rectora (per canvi de correu 
institucional), Isabel Vázquez Navarro, Vicerectora d'Estudis (per canvi en la 
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denominació del vicerectorat, Carlos Hermenegildo Caudevilla, Vicerector 
d'Investigació (per canvi de correu institucional), Adela Valero Aleixandre, Vicerectora 
d'Ocupació i Emprenedoria, Carles Padilla Carmona, Vicerector d'Internacionalització 
i Multilingüisme, Ester Alba Pagán, Vicerectora de Cultura i Societat perquè també ha 
canviat la denominació del vicerectorat) i Rosa Donat Beneito, Vicerectora d'Innovació 
i Transferència (perquè és un membre nou del consell de direcció). 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
S’aprova la proposta per assentiment i es pren l’acord següent: 

 
 
 ACGUV 91/2022. “Habilitació per a l’ús i custodia de certificats 
electrònics del tipus d’entitat de la UV de: 

- Mª Vicenta Mestre Escrivá, Rectora 
- Isabel Vázquez Navarro, Vicerectora d'Estudis 
- Carlos Hermenegildo Caudevilla, Vicerector d'Investigació 
- Adela Valero Aleixandre, Vicerectora d'Ocupació i 

Emprenedoria 
- Carles Padilla Carmona, Vicerector d'Internacionalització i 

Multilingüísme 
- Ester Alba Pagán, Vicerectora de Cultura i Societat 
- Rosa Donat Beneito, Vicerectora d'Innovació i Transferència 

 
15. Aprovació, si escau, de la modificació del ‘Reglament de selecció del personal 
d’administració i serveis de la Universitat de València’. 
La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent per presentar aquest punt, que comença 
indicant que aquesta proposta es deu a uns canvis normatius introduïts per dues lleis 
recents: la llei 4/2021 de la funció pública valenciana i la llei 20/2021 de mesures 
urgents per la reducció de la temporalitat en l’ocupació. 
La novetat fonamental conseqüència de l’aplicació de la llei 4/20021 es l’obligació legal 
de que al menys el 50% de les places incloses en l’oferta d’ocupació pública es 
convoquen pel sistema d’oposició. Açò suposa una modificació de l’actual reglament 
perquè fins ara segons l’article 6 bis el concurs-oposició era el sistema selectiu utilitzat 
per la Universitat. 
D’altra banda, per la llei 20/2021 s’estableix la possibilitat d’aprovar, prèvia negociació, 
sistemes selectius i concurs-oposició específics per l’execució de la oferta 
extraordinària d’ocupació pública de 2022, d’una sola vegada i de manera 
extraordinària amb un marc concret i unes característiques molt específiques 
delimitades en aquesta llei i que cal que siga aprovada abans de l’1 de juny de 2022. 
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Per últim i en referència a aquesta última llei, el Gerent parla de la inclusió al reglament 
dels processos de selecció per integrar al personal amb discapacitat intel·lectual que 
cal que incloguen temaris i textos de lectura fàcil i a possibilitar llocs concrets per la 
seua integració.  
El Gerent agraeix a les seccions sindicals i mesa negociadora la col·laboració en la 
confecció de la modificació d’aquest reglament. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent 
 

 ACGUV 92/2022. “Aprovació de la proposta de modificació del 
Reglament de selecció del personal d’administració i serveis de la 
Universitat de València”, que s’adjunta com a annex. 

 
16. Aprovació, si escau, de la modificació de la ‘Normativa sobre formació i 
funcionament de les borses de treball de les diverses escales i categories 
professionals del personal d’administració i serveis de la Universitat de València’. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que comença la exposició agraint a les 
seccions sindicals i mesa negociadora la predisposició favorable en la modificació 
d’aquest punt. 
Exposa que, per els canvis legislatius d'àmbit estatal i autonòmic fan necessari 
procedir a una adaptació de la Normativa sobre formació i funcionament de les borses 
de treball de les diferents escales i categories professionals del PAS. 
En primer lloc, la Llei 4/2021 de Funció Pública Valenciana ha introduït l'exigència 
d'haver superat almenys un dels exercicis de les proves selectives per a formar part 
de les borses de treball, si bé permet la possibilitat d'establir unes certes mesures amb 
caràcter transitori.  
D'altra banda, s'afegeix la possibilitat de permetre incorporar a les borses de treball a 
les persones que no superen els processos selectius derivats de l'Oferta d'Ocupació 
Pública extraordinària 2022, a la que s’ha al·ludit en el punt anterior. Finalment, s'han 
adoptat, de manera complementària, algunes disposicions de caràcter tècnic per a 
aclarir la normativa ja existent o per a millorar la gestió de les bosses. 
A continuació el Gerent fa referència al punt 2.1.2. de la Llei 4/2021 que parla sobre 
la inclusió en alguns casos a les borses de treball, de persones que hagen aprovat, 
almenys, algun dels exercicis de les proves selectives, i per a l’ordenació es sumarà 
la puntuació obtinguda en la fase d’oposició i corresponent tan sols als exercicis 
aprovats, que tindran un valor del 60%, i se li sumaran els serveis prestats en la UVEG 
en la mateixa escala o categoria convocada, per un valor del 40% de la puntuació 
total, valorant el temps per mesos i fins a un màxim de 9 anys. 
A més, diu el Gerent que s’’afegeix un punt sobre el procediment de crida i gestió de 
les borses i cal destacar  també que en aquests procediments es podrà utilitzar 
missatgeria electrònica o sistemes de missatgeria electrònica per fer més àgil el 
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procediment. Altre punt que es modifica és el referit a que quan la persona es trobe 
treballant en el moment de la crida en la Universitat de València i li siga ofert un 
nomenament en aquesta institució en un cos, categoria o escala diferent al que està 
desenvolupant, podrà renunciar de forma justificada quedant-se en la borsa de treball 
en situació de “no disponible” fins que finalitze el nou nomenament i comunique al 
Servei de Recursos Humans – PAS novament la seua disponibilitat. 
Altra novetat que indica el Gerent és l’obligació de comunicar l’actualització de les 
seues dades de contacte: adreça completa, número mòbil, correu electrònic, i telèfon 
fix si escau. 
Per altra banda, durant el període de dos anys des de l'entrada en vigor de la llei (fins 
al 19-5-2023), les persones que no hagen aprovat cap dels exercicis del procediment 
selectiu podran sol·licitar la seua inscripció en la borsa de treball. 
Per últim el Gerent destaca que dir que les persones candidates que no hagen superat 
els processos selectius extraordinaris contemplats en l’esmentada Llei i obtinguen la 
puntuació mínima establerta en la convocatòria, s'afegiran al final de la borsa de treball 
de l'escala corresponent. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es pren l’acord següent: 
 

 ACGUV 93/2022. “Aprovació de la proposta de modificació de la 
Normativa sobre formació i funcionament de les borses de treball 
de les diverses escales i categories professionals del personal 
d’administració i serveis de la Universitat de València”, que s’adjunta 
com a annex. 

 
17. Aprovació, si escau, de contractes de llicencia de drets d’ús i explotació. 
La Sra. Rectora dona la paraula a la vicerectora d’innovació i transferència que 
comença dient que en aquest punt es presenten dos contractes d’ús no exclusiu. La 
primera d’elles és una llicencia per l’empresa “Integras tu empresa de inserción SL” 
per al projecte “Escala de Evaluación de la Empleabilidad: EAS60, específicamente el 
cuestionario de evaluación, el método de interpretación de los resultados y su Excel 
de análisis asociado para diagnòsticos de empleabilidad”. La llicencia d’ús és per la 
província de València i està restringida per la reintegració sociolaboral de dones en 
situació de greu vulnerabilitat. El servici és per ús no comercial per un període de 5 
anys. 
D'altra banda, es presenta el conveni “Inmunorreactivos para la detección del 
herbicida dicamba” on és plasma l’interés de l’empressa EUROFINS ABRAXIS, INC. 
Per a comercialitzar dues reactius propietat d'Universitat de València (50%) i Consejo 
Superior de Investigaciones Científicas (IATA-CSIC) (50% ), que permet la fabricació 
de kits que detecten l'herbicida dicamba de manera econòmica i ràpida, alhora que 
possibilita l'anàlisi simultània d'un nombre molt més elevat de mostres.  
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La llicència no és d'ús exclusiu, però té un àmbit territorial mundial i duració de 20 
anys.  
Finalment la vicerectora diu que tots dos els contractes s'ajusten a la reglamentació 
de la Universitat. 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  
Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, 
cap en contra i cap abstenció, es prenen els acords següents: 

ACGUV 94/2022. “Aprovació del contracte de llicencia de drets d’ús 
i explotació de caràcter no exclusiu a l'empresa INTEGRAS TU 
EMPRESA DE INSERCIÓN SL de la metodologia “Escala de 
Evaluación de la Empleabilidad: EAS60”, de la que es titular 
exclusiva la UVEG”, que s’adjunta com a annex. 
 
 ACGUV 95/2022. “Aprovació del contracte de llicencia de drets d’ús 
i explotació de caràcter no exclusiu a l'empresa EUROFINS 
ABRAXIS INC., del material “Inmunorreactivos para la detección del 
herbicida dicamba” (cotitularitat 50% UV, 50% IATA-CSIC)”, que 
s’adjunta com a annex. 

 
18. Autorització, si escau, per a la sol·licitud de reparació a membres de la 
Comunitat Universitària víctimes del franquisme. 
 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General perquè presente aquest punt. 
La Secretaria General fa al·lusió a la llei 52/2007 de 26 de desembre, per la qual es 
reconeixen i amplien drets i s’estableixen mesures en favor de les persones que 
patiren persecució o violència durant la Guerra Civil i la dictadura, reconeix el dret a la 
reparació moral i a la recuperació de la memòria personal i familiar d’aquestes 
persones. Aquesta llei reconeix la injustícia que va suposar l’exili de moltes persones 
per la dictadura franquista. 
També fa referència al Reial Decret de 1791/2008 de 3 de novembre,  perquè regula 
el procediment per a l’obtenció de la Declaració de reparació i reconeixement personal. 
En aquest sentit, diu la Secretaria General, que per a procedir la reparació i 
reconeixement de víctimes, cal fer una feina de recopilació important: identificació de 
les víctimes, informació de les mateixes i en molts casos, també la identificació d els 
seus descendents. És per això que la Secretaria General dona les gràcies als 
implicats, el professor Marc Baldo, catedràtic d’Història Contemporània, al gabinet de 
la Sra. Rectora i al personal de  l’Arxiu Històric, que ha col·laborat en aquesta 
minuciosa tasca que va culminar en la recerca d’aquestes persones per sol·licitar el 
seu consentiment. En el cas de no tenir descendents o familiars colaterals que no 
s’han pogut localitzar -fins segon grau-, l’article 4 del Real Decret disposa que les 
institucions públiques, previ acord del seu òrgan col·legiat de govern, estan 
legitimades per a sol·licitar la reparació d’aquelles víctimes que hagen ocupat càrrec 
o activitat rellevant en la institució. 



Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 29 D’ABRIL DE 2022. 

 

 -20- 

En definitiva, continua la Secretaria General, en aquest punt es demana als membres 
del Consell de Govern,  facultar al Consell de Direcció de la UV, per iniciar la tramitació 
de reparació de les persones de la comunitat universitària, que estàn en aquest últim 
cas.  
La Sra. Rectora intervé per parlar de la minuciositat del treball per arribar als llistats 
de víctimes que s’adjunten. Posa de manifest la importància de la reparació per les 
víctimes i afegeix que, a més, des del seu gabinet han estat en contacte amb el Govern 
d’Espanya i amb la Conselleria.  
S’obre un torn d’intervencions.  
El representant del PAS, Carles Xavier López Benedí dona la enhorabona al Consell 
de Direcció, a la Sra. Rectora i a les persones implicades per la valentia institucional 
de honrar la memòria de aquestes persones que donaren tant a la Universitat de 
València. 
El punt s’aprova per assentiment i es pren l’acord següent: 
 

ACGUV 96/2022. “Facultar al Consell de Direcció de la Universitat 
de València a realitzar, a l’empara de l’article quart del Reial Decret 
1791/2008, les actuacions i formalitats necessàries davant el 
Govern d’Espanya per a l’emissió de Declaració de Reparació i 
Reconeixement Personal en favor de les persones identificades per 
la Universitat de València, com a víctimes de la Guerra Civil i 
Dictadura franquista d’acord amb allò previst a l’article 4 de la Llei 
52/2007 de 26 de desembre per la que es reconeixen i amplien drets 
i s’estableixen mesures en favor dels que patiren persecució o 
violència durant la guerra civil i la dictadura”, adjuntant com a annex 
la relació d’aquestes víctimes. 

 
 
19. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 
La Sra. Rectora cedeix la paraula a Vicerectors i Vicerectores perquè presenten els 
convenis corresponents a la seua àrea de treball, referents a la documentació que hi 
ha en l’Aula Virtual de la Universitat de València.  
Comença la Vicerectora d’Ocupació i Emprenedoria, amb el Conveni de cooperació 
educativa amb RTVE. Comenta que és un conveni per fer pràctiques externes de 
l’estudiant de la UV. Es tracta d’una renovació segons model de la RTVE i s’ajusta a 
la normativa actual i al nostre reglament de pràctiques. 
Per altra banda, parla d’altres dos propostes que son models de convenis per la 
realització de pràctiques: Model de Conveni Marc per a pràctiques acadèmiques 
externes amb empreses i el Model de Conveni Marc per a pràctiques acadèmiques 
externes amb Universitats. Es tracta de nous models que tenen com a finalitat ajustar-
se a la normativa actual. 
La Sra. Rectora cedeix la paraula el Vicerector d’Internacionalització i Multilingüisme. 
Presenta sis renovacions del convenis marc amb: la Universitat Pontificia UC de Perú, 



Universitat de València. CONSELL DE GOVERN 29 D’ABRIL DE 2022. 

 

 -21- 

la Universidad de Mendoza (Argentina), la University of Derby (Reino Unido), la  
Universidad Peruana Cayetano Heredia (Perú), la Universidad Distrital FJC 
(Colombia) i el la  Universidad Católica de Salta (Argentina).  
Per altra banda, el Vicerector presenta quatre convenis nous: Universidad Pedagógica 
Nacional (Mexico), el segon és amb la Beijing Foreing Studies University que té de 
moment un contracte mercantil signat amb una agencia que gestiona l’intercanvi 
d’estudiants i ara es proposa fer un conveni de col·laboració ambdues Universitats. 
Per altra banda, diu el Vicerector que els dos convenis restants son de cooperació: 
Conveni marc amb Fundación Cultura de Paz i el Conveni específic amb la Fundación 
Carolina per donar una beca per al M.U. en Malalties Parasitàries Tropicals per al curs 
2022/23. En aquest últim cas, es disposa del conveni marc, però per les 
característiques del mateix la seua part específica es renova cada any. 
A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Investigació, que 
presenta la signatura del Conveni de cooperació amb l’IVIA (Institut Valencià 
d’investigacions agràries), per regular la creació i funcionament de la unitat mixta de 
investigació denominada “Gestió biotecnològica de plagues”. Es tractaria de una 
modificació amb canvis respecte al conveni existent, adequant-lo a la normativa actual 
i recollint les surgències dels serveis jurídics de ambdues institucions. Està impulsada 
per el professor Joel González i no implica obligacions econòmiques. 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Innovació i Transferència, que 
porta a la consideració per l’aprovació del Consell, quatre convenis relacionats amb 
les Càtedres de la Universitat de València. 
Comença la Vicerectora amb el Conveni de col·laboració científica entre la Universitat 
de València, a través de la Càtedra de envelliment saludable, actiu i participatiu i el 
Servei d’Oncologia Mèdica-Hospital Universitari Doctor Peset de València per fer 
exercicis físics i per estimulació cognitiva de persones majors de 60 anys, amb càncer. 
La durada seria de quatre anys i no implicaria obligacions econòmiques. 
La Vicerectora continua presentant el Protocol general d’actuació entre la Universitat 
de València-Estudi General  i l’Ajuntament d’Alaquàs, que té com a finalitat de millorar 
el compliment dels drets de la infantesa. La durada seria de quatre anys i no implicaria 
obligacions econòmiques. 
Seguidament, exposa el Conveni de col·laboració entre la Generalitat, a través de la 
Conselleria d’Educació, Cultura i Esport y la Universitat de València – Estudi General 
per a la creació i funcionament de la  Càtedra Dona i Esport. En aquest cas, la 
renovació és anual i existeix intenció de permanència per el seu interès social. 
Per últim, la Vicerectora presenta el Conveni de col·laboració entre la Generalitat 
Valenciana, a través de la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport i la Universitat de 
València – Estudi General y la Universitat Jaume I per a la creació i regulació del 
funcionament de la Càtedra interuniversitària de transformació educativa “Carme 
Miquel”, al voltant de l’educació en el mon universitari. La càtedra té una dotació de 
30.000€. A l’igual que en el cas anterior, la renovació és anual i existeix intenció de 
permanència per el seu interès social.  
Per últim, diu que tots els convenis presentats s’adeqüen a la normativa de la 
Universitat de València i compten amb l’informe de l’assessoria jurídica de la nostra 
universitat, recollint en ells totes les surgències realitzades per aquesta. 
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La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que presenta el Conveni marc de 
col·laboració entre la Universitat de València (estudi general) I la fundació Dénia ciutat 
creativa de la gastronomia de la CV. Diu que al ser conveni marc no té obligacions 
econòmiques.  
El Gerent informa que la finalitat és establir un marc d’actuació en activitats de 
formació, de promoció de la investigació i la divulgació de la ciència, de caràcter social 
i/o cultural, l’edició conjunta de publicacions i la promoció mútua de les activitats 
organitzades per les parts entre els públics d’interès, així com quantes altres siguen 
considerades d’interès mutu. 
 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. S’aproven per assentiment els 
següents acords:  
 
 

ACGUV 97/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni de 
cooperación educativa entre la Universitat de València i RTVE”, que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 98/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el model del 
conveni marc per a pràctiques acadèmiques externes amb 
empreses”, que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 99/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el model del 
conveni marc per a pràctiques acadèmiques externes amb 
Universitats”, que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 100/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni 
marc amb la Beijing Foreing Studies University”, que s’adjunta com 
a annex. 
 
ACGUV 101/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni 
marc amb Fundación Cultura de Paz”, que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 102/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni 
marc amb la Universidad Pedagógica Nacional (Mèxic) ”, que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 103/2022. “Aprovar la renovació de la subscripció del 
conveni marc amb la Pontificia Universidad Católica del Perú”, que 
s’adjunta com a annex. 
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ACGUV 104/2022. “Aprovar la renovació de la subscripció del  
conveni marc amb Universidad Católica de Salta (Argentina) ”, que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 105/2022. “Aprovar la renovació de la subscripció del  
conveni marc amb Universidad de Mendoza (Argentina) ”, que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 106/2022. “Aprovar la renovació de la subscripció del  
conveni marc amb Universidad Distrital Francisco José de Caldas 
(Colombia) ”, que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 107/2022. “Aprovar la renovació de la subscripció del  
conveni marc amb Universidad Peruana Cayetano Heredia (Perú) ”, 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 108/2022. “Aprovar la renovació de la subscripció del  
conveni marc amb University of Derby (Regne Unit) ”, que s’adjunta 
com a annex. 
 
ACGUV 109/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni 
específic amb la Fundació Carolina per dotar dues beques fer el 
M.U. en Malalties Parasitàries Tropicals i el M.U. en Qualitat i 
Seguretat Alimentaria per al curs 2022-2023”, que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 110/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni de 
cooperació entre l'Institut valencià d'investigacions agràries i la 
Universitat de València, pel qual s'estableix un marc de regulació 
per a la creació i funcionament de la unitat mixta d'investigació 
denominada “Gestió biotecnològica de plagues” ”, que s’adjunta 
com a annex. 
 
ACGUV 111/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració científica entre la Universitat de València, a través de 
la Càtedra de envelliment saludable, actiu y participatiu i el Servei 
d’Oncologia Mèdica-Hospital Universitari Doctor Peset de 
València”, que s’adjunta com a annex. 
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ACGUV 112/2022. “Aprovar el Protocol general d’actuació entre la 
Universitat de València-Estudi General i l’Ajuntament d’Alaquas”, 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 113/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Generalitat, a través de la Conselleria 
d’Educació, Cultura i Esport y la Universitat de València – Estudi 
General per a la creació i funcionament de la Càtedra Dona i 
Esport”, que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 114/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Generalitat Valenciana, a través de la 
Conselleria d’Educació, Cultura i Esport i la Universitat de València 
– Estudi General y la Universitat Jaume I per a la creació i regulació 
del funcionament de la Càtedra interuniversitària de transformació 
educativa “Carme Miquel””, que s’adjunta com a annex. 

 
ACGUV 115/2022. “Aprovar, per a la seua subscripció, el conveni 
marc de col·laboració entre la Universitat de València (Estudi 
General) i la fundació Dénia Ciutat Creativa de la gastronomia de la 
CV”, que s’adjunta com a annex. 
 

20. Torn obert de paraules. 
La Sra. Rectora obri el torn obert de paraules, donant la paraula al Degà de la Facultat 
de Ciències Socials, que vol que conste en acta l’agraïment especial per part del seu 
Centre a Rafael Castelló que deixa el càrrec de director del Servei de Llengües i 
Política Lingüística i a Amparo Mañés, en el seu pas com a cap de la Unitat d’Igualtat, 
per la feina desenvolupada. 
Per altra banda, i en relació a les mascaretes, vol agrair en primer lloc el paper de la 
vicerectora de sostenibilitat, cooperació i vida saludable i del servei de prevenció, per 
la seua tasca. Respecte al seu deganat vol dir que actua de forma responsable i 
sempre tenint en compte al servei de prevenció, destacant la bona resposta que ha 
tingut l’alumnat i el professorat del seu centre que ha actuat sempre des del respecte 
a les decisions adoptades. 
La Sra. Rectora dona la paraula al degà de la facultat de psicologia, que diu que, en 
relació a l’ús de les mascaretes, està en la línia del que ha exposat el professor 
Moncusí, reiterant l’agraïment per la tasca de la vicerectora i del servei de prevenció i 
medi ambient. Li crida la atenció que als mitjans de comunicació i xarxes socials, hi 
ha una sèrie de noticies que no sempre es contrasten amb els interessats i que suscita 
confusió i malestar per les manifestacions que ofereixen. Pregunta a la Sra. Rectora 
sobre l’ús obligatori o no de la mascareta.  
El Degà vol que conste en acta que per la seua part no està ni a favor ni en contra de 
l’ús de les mascaretes, sinó que creu que la competència cal que siga dels experts a 
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través de la vicerectora competent que tenen majors coneixements en la matèria i per 
tant, el que dictaminen serà el que complirà. A més li agradaria que aquestes mesures 
no generaren tanta controvèrsia per quant es tracta d’un tema de salut que afecta a 
tots i totes. 
La Sra. Rectora dona pas al Degà de la Facultat d’Infermeria i Podologia, que aborda 
novament el tema de les mascaretes. Insisteix en que des de la seua facultat no 
comparteix la visió de la resta d’universitats espanyoles. En el cas del seu centre, el 
que passa a l’aula i al lloc de pràctiques son indissolubles, van de la ma. Hi ha baixes 
per contagi tant del professorat com de l’alumnat i és per això que considera que l’ús 
de la mascareta és fonamental. 
En altre ordre de coses, i com a representant de la Facultat, demana a la AGE que 
ajude en la campanya de les extraccions de sang entre els estudiants. 
La Degana de la Facultat de Química, es suma a les paraules dels degans i vol reiterar 
l’agraïment a la vicerectora i al director del servei de prevenció. Vol informar al seu 
centre i li agradaria saber si hi ha una decisió o recomanació del comitè de seguretat 
i salut al respecte de l’ús de les mascaretes. Vol saber d’on surt l’acord. Demana al 
gabinet de la Sra. Rectora que les noticies a la premsa siguen encertades per no 
generar confusió. Diu que son institucionals i que estant o no d’acord en les 
resolucions que surten del rectorat, les compliran. A més manifesta el seu malestar 
per la decisió presa. 
La Sra. Rectora dona la paraula a la degana de fisioteràpia que comença amb 
l’agraïment a la vicerectora de sostenibilitat, cooperació i vida saludable i al director 
del servei de prevenció i medi ambient. A més, tira a faltar un document conjunt de les 
universitats públiques valencianes perquè es pronuncien en l’ús de la mascareta. 
Potser el fet de que la Universitat de València s’haja quedat sola en la decisió de l’ús 
de les mascaretes ha fet que els estudiants hagen estat més crítics. No entén que hi 
haja tanta controvèrsia quan es tracta de la salut general. 
A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al president de l’AGE, que diu que s’ha 
optat per defensar la postura de l’ús recomanable i responsable. Diu que els estudiants 
volen tenir capacitat de decisió. En aquest sentit, consideren les aules espai segur i 
apel·la a la majoria d’edat de l’estudiantat. Es tracta, diu el president de la AGE, que 
volen poder decidir i respecte a la situació sanitària a València diu que seria com la 
mitjana espanyola. 
La Sra. Rectora dona la paraula al Director de la Escola de Doctorat, que vol intervenir 
des de l’experiència que li dona ser sanitari treballador d’un hospital. Després de les 
paraules que ha escoltat, en el sentit de que la situació està controlada, vol dir que 
segons dades del director de l’Hospital General a dia d’avui, hi ha 50 persones a 
urgències pendents d’ingressar i a l’espera de ser intervingudes a causa del col·lapse 
ocasionat pel COVID. Diu que estem vivint un increment notable i així ho estan vivint 
els sanitaris. Es tracta d’una situació preocupant i per això demana precaució en les 
decisions i la forma d’actuar.  
La Sra. Rectora dona la paraula al president de la Junta del PAS, que intervé a nivell 
personal per agrair en primer lloc a l’equip directiu per la decisió valenta que ha tingut. 
Diu que les dades continuen donant-se com a altes i per tant, la pandèmia continua 
activa. A més confia plenament en el professorat sanitari a qui agraeix el seu esforç. 
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Per acabar, la Sra. Rectora dona la paraula a Laura Coscollà, representant del PAS, 
que s’interessa per com actuar als processos selectius -en ocasions de 4000 
persones- que a l’actualitat estan produint-se i agrairia major claredat en les 
instruccions. 
La Sra. Rectora pren la paraula per contestar les intervencions. Es remet a l’exposició 
del seu l’informe on ha dit que “insta a l’ús de la mascareta en totes les instal·lacions 
de la Universitat de València fins que acabe el curs”.  
Per altra banda, diu que és evident que hi ha diversitat d’opinions respecte a la 
mascareta. Que va més enllà de l’obligatorietat o no del seu ús, que també passa pel 
poder de decisió que reclama el president de la AGE. Reitera la Sra. Rectora que com 
a representants institucionals no es poden llevar la mascareta. Als processos de 
selecció cal insistir molt per fer ús de la mascareta. Cal que actuem totes i tots com 
adults i amb responsabilitat.  
La Sra. Rectora apel·la a la raó. Diu que suposat que la mascareta és necessària 
perquè ens protegeix i cal apel·lar la responsabilitat individual i col·lectiva. No només 
per protegir-nos sinó també per protegir als demés. Continua la Sra. Rectora dient per 
fer campanya de sensibilització, insta als membres del Consell de Govern a que donen 
eixample posant-se la mascareta, no només per nosaltres mateix; també es tracta de 
protegir a les persones vulnerables que tots tenen al voltant. A més, diu que continuem 
en una situació de risc i és important que actuem amb autonomia moral, fent el que 
cadascú creu que cal fer.  
Pel que fa als mitjans de comunicació, dir que des del gabinet de rectorat no s’ha fet 
cap manifestació a la premsa al respecte fins ara i que en tot cas, es farà un comunicat 
amb l’acord que s’adopte en aquest Consell. 
Acaba la Sra. Rectora dient que la finalitat última és fer dels espais universitaris, espais 
segurs gràcies a la responsabilitat de totes i tots, fent ús de la mascareta.  
I com que no hi ha més assumptes que tractar, es clou la sessió, a les 11,37 hores, 
de la qual cosa com a secretària general, estenc aquesta acta.  
 
 
Vist i plau 
La Sra. Rectora, 
 
 
 
 
María Vicenta Mestre Escrivá 


